
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 33/2021

XXXIII Sesia w dniu I 1 maja2021

Obrady rozpoczgto ll ma.ja 2021 o godz. l0:00, a zakoficzono o godz. 11:12 tego samego dnia,

W posiedzeniu wziglo udztal23 czlonk6w.

Obecni:

l. .lacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dgbczyriski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzei Golgbieski

6.@
7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

I l. Krzysztof Kowalski

1 2. Stanislaw Krzemieniewski

I 3. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian Luczak

1 5. .T6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki

18. Elzbieta Rutkowska



19. Ewa€zezepanska

20. Malgorzata Szymariska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zargbska

24. Janusz Ziotkowski

25. Piotr Zwolinski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XXXIII sesji
Rady Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskrego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 DomicelE Kopaczewsk4, Pani4 Monikg
Jablonsk4, a takle zebranych na sali dyrektorow Wydzialow Urzgdu Miasta, radnych Rady
Miasta VIII kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdztl, ze na stan 25
radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest 23 radnych,
azatem obrady sesyjne w dniu 1l maia br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXXIII sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do
protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XXXII sesii
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 20 kwietnia 2021 roku, z
kt6rym radni mogli siE zapoznac i wniesc ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnien.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c
dyskusjE w tej kwestii zwr6cil sig do radnych z zapytantem czry wnosz4 zmiany do porz4dku
obrad.

Radni nie wnieSli zmian, azatem Przewodnicz4cy Rady przeszedl do realizacii porz4dku obrad
XXXIII sesji Rady Miasta.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoici
w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia20 kwietnia 2021r.czyli od ostatniej
sesji Rady Miasta do dnia 11 maia 2021r. i przedstawia sig nastgpuj4co:



Zakohczono nabor projekt6w do Budzetu Obywatelskiego. W sumie mieszkancy zlo4li 51

projektow, kt6re zostan4 ocenione pod wzglgdem formalnym i merytorycznym. Ogloszenie
wstgpnej listy przedsigwzigi zakwalifikowanych do dalszej procedury nast4pi 28 maja.
Otwarty zostal hovty, sensoryczny plac zabaw w Przedszkolu Publicznym nr 8 z Oddzialami
Integracyinymi przy ul. Targowej 3. Stworzenie wyj4tkowego mieisca, ktore posluzy
wszystkim dzieciom, iest jednym z elementow programu Rewitalizacji. W ramach
zapobiegania epidemii covid - 4 maja 2021 r. w Hali OSiR uruchomiono Powszechny Punkt
Szczepien czynny przez 7 dni w tygodniu od godziny 8:00 do l8:00. Dawkg szczepionki w tym
punkcie otrzymalo iuz ok. 2,6 tysi4ca os6b, natomiast - zgodnie z centralnym raportem
szczepiert przeciwko Covid-19 - obecnie zaszczepionych jest ponad 30 tysigcy mieszkanc6w
Wtoclawka, Wszyscy mieszkancy Wloclawka otrzymai4 bezplatnie maseczki. kt6re Urz4d
Miasta Wloclawek otrzymal z Rz4dowej Agencii Rezerw Strategicznych. Dystrybuc.ja
maseczek odbywa sig m,in. poprzez: Punkt Szczepief-r Powszechnych w hali OSiR, plac6wki
oSwiatowe, przychodnie publiczne i niepubliczne, zaktady pracy, gminne jednostki
organizacyjne, spoldzielnie mieszkaniowe. Na wloclawskich ulicach zamontowano
kilkadziesi4t opraw LED w ramach doSwietlenia przejfu dla pieszych. Caerdzieici trzy
lokalizacje zostaly wybrane na podstawie obliczeri fotometrycznych.Inna barwa Swiatla oraz
dobrana moc gwarantuj4 widocznoSi przejScia z odlegloSci duzo wiEkszej, niZ w przypadku
Swiatla sodowego. W ramach procedury zam6wieri publicznych zawarta zostala umowa na

opracowanie dokumentacii dla zadania: Budownictwo czynszowe - przebudowa i rozbudowa
budynkow mieszkalnych i mieszkalno-usiugowych wraz z zagospodarowaniem terenu w
kwartale pomiEdzy ulicami Brzesk4, Cyganka,3 Maja iZabi4. Dokumentacjg sporz4dzifirma
ARR ARCHITECTURE Kacper Rojek zN,odzi. WartoSc umowy wynosi ok. 928 tys. ziotych
brutto, termin realizacii: 10 miesigcy od dnia zuwarcia umowy. 7 maja podpisana zostala
umowa w sprawie dofinansowania projektu ,,Latarnicy spoleczni obszaru rewitalizacji".
Latarrricy jako liderzy w obszarze rewitalizowanym, dzialac bgd4 na ruecz spolecznoSci

lokalnej i rozwtqzywac problen-ry, z kt6rymi mieszkaricy Sr6dmieScia borykaj4 sig na co dzieri.

Pigc prac wptyngio na konkurs ,,3 Maia woonerfem", kt6rego celemiest opracowanie koncepcji

urbanistyczno-architektonicznei przebudowy ulicy. Trwaj4 prace S4du Konkursowego, wyniki
poznamy najpo2niej w przyszlym tygodniu. W ramach zadart z zakresu polityki spolecznej i

zdrowia publicznego Budowa ,,Centrum wsparcia dla os6b w kryzysie" z izbq wytrzeLwien
weszla w fazg realizacji.2T kwietnia przekazano plac budowy i ruszyty prace budowlane, kt6re
potrwaj4 dziesigc miesigcy. Do Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji
przeslano projekt progralnu in vitro dla mieszkaric6w Wloclawka celem wydania opinii. W toku
jest nab6r wniosk6w o przyznanie dotacji dla mieszkafic6w, kt6rzy chc4 wymienic stare piece.

R6wnolegle, trwa podpisywanie umow z beneficjentami zakwalifikowanymi do programu.

Po zakoriczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstawion4 informacj4 zwracaj4c jednoczeSnie uwagE, aby pytania nie
odbiegaly od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawionej
informacii z dzialalnoSci w okresie migdzysesyinym.

W dyskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dgbczyflski
- radny Jozef Mazierski
- radny Zbigniew Lewandowski
- radna Mariola Gawlowska
- radny Krzysdof Kowalski
- radny Stanislaw Krzemieniewski



- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Stanislaw Krzemieniewski (Ad Vocem)

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na202l
rok.

Ad.4

Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na fata 2021-2035.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta

Wloclawek na2021 rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletnie.i

Prognozy Finansowei na lata 2021-2035 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska.

omawiaj4c lEcznie zmiany wprowadzone w obydwu pro.iektach uchwal zarowno po stronie

wydatkow jak i dochodow w roznych dzialach budzetu oraz w Wieloletniej Prognozie

Finansowej na lata 2021-2035. Zmtany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach

wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zloaone przez poszczeg6lne wydzialy jak r6wnie2 w

wyniku przesuniEcia Srodk6w wynikaj4cy ch zzaistnialych potrzeb. Skarbnik Miasta wyjaSnita,

ze na wniosek Wydzialu Inwestycji dokonano zmniejszenia dochod6w o kwotg 2.416.456,00

zl na I 6350, z uwagi na brak dofinansowania zRz4dowego Funduszu Rozwoju Dr6g na

budowg ulicy Celuloiowej. Ponadto tak2e na wniosek Wydzialu Inwestycji celem wyboru

oferty w postgpowaniu przetargowym na zadaniu pn. ,,Wzmocnienie i wykorzystanie

potencjalu indogeniczn.go Wlo.lawka poprzez turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie

Zalewu Wloclawskiego", zwigkszono wydatki o kwotg 2.800.000,00 zl. Dokonano otwarcia

oferl dla postEpowania przetargowego na realizaciq zadania, kt6re przektaczaly kwotq

zaplanowan4 ni zadaniu. WartoSc zadania po zmianie wynosi 21.101.910,00 zl. Pov,ryZsze

Srodki proponuje sig przenies ( z zadai: - ,,Budowa ulicy Celulozowej" w kwocie 2.500'000'00

zl. Na zadaniu z uwagi na brak dofinansowania z Rz4dowego Funduszu Rozwoju Dr6g

proponuje sig dodatkowo zmniejszenie wydatk6w o kwotg 2.416.456,00 zl. natomiast na

zadaniu-,,Budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szk6l Nr 8" w kwocie 300.000,00 zl
pozostawiona kwota na zadaniu pozwoli na przygotowanie terenu pod realizacjq rob6t

budowlanych. WartoSc zadaniapo zmianie wynosi 10.534.865,00 zl..Tak wyjaSnila Skarbnik

Miasta podjgt4 przez Radg Miasta Wloclawek Uchwalg Nr XXXII/4312021 z dnia 20 kwietnia

20Zl r.-zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata

2021 -2035 urealniono do poziomu dochod6w i wydatk6w, przychod6w i rozchodow aktualnie

obowi4zuj4cej uchwaly w sprawie budzetu Miasta Wloclawek na2021r., zmienionej w okresie

migdzy r.iju*i Zarz4dzeniami Prezydenta oraz zaktualizowano wykaz przedsiEwzigc o

zadaniaplanowane do iealizaci i ptty udziale Srodkow zewn1ftznych. W vrydatkach biez4cych:

wprowadzono zadanie pn. ,,Latarnicy spoleczni obszaru rewitalizacji" na lEcznq kwotq

nakladow finansowych 680.000,00 zl. Projekt zostal zlo2ony w odpowiedzi nakonkurs Urzqdu

Marszalkowskiego Woiewodztwa Kujawsko-Pomorskiego i pozytywnie oceniony podczas

oceny formalno - merytorycznej i negocjacji i przyjety do reahzacji. W wydatkach

maj4tkowych zwigkszono limit- wydatkow w roku 2021 na zadaniu pn. ,,Wzmocnienie i

*yiorryriunie potencjalu endogenicznego Wloclawka poprzez turystyczne i rekreacyjne

zagospodaro*unie Zaiewu Wloclawskiego" o kwotg 2.800.000,00 zl, celem wyboru oferty w

pottgio*uniu przetargo'uvym. L4czna kwota naklad6w finansowych wynosi 21.056.300,00 zl.

W wyaattach biez4cych zwigkszono limit wydatkow w roku 2021 na zadaniu pn. ,,Realizacja

zadahwiod4cego oSrodka koordynacyjno - rehabilitacyjno - opiekuriczego" o kwotq 36'400,00

zl, w zwi4zku zprzyznaniem dotacji w ramach Rz4dowego programu kompleksowego



wsparcia dla rodzin ,,Za 2yciem". L4czna kwota naklad6w finansowych wynosi 848.090.00 zl.
Wprowadzono zadanie pn. ,,Strategiczna mapa halasu dla Miasta Wloclawek" nalqcznq kwotq
nakladow finansowych 500.000,00 zl. Wprowadzenie obowi4zku wykonania strategicznych
map halasu wynika z nowelizacji ustawy - Prawo ochrony Srodowiska. Prezydent miasta o

liczbie mieszkancow wiEkszej niZ 100 tysiEcy.sporzqdza strategiczne mapy halasu i przekazuje

.ie Glownemu Inspektorowi Ochrony Srodowiska oraz wlaSciwemu Marszalkowi
Woiew6dztwa. W wydatkach maj4tkowych zmniejszono limit wydatk6w w roku 2021 na

zadaniu pn. ,,Budowa ulicy Celulozowej" o kwotE 4.916.456,00 zl, celem przesunigcia na
zadanie ,,Wzmocnienie i wykorzystanie potenc.ialu endogenicznego Wloclawka poprzez
turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie ZaIewu Wloclawskiego" kwoty 2.500.000,00 zl
otaz z uwagi na brak dofinansowania z Rz4dowego Funduszu Rozwoju Dr6g zmniejszono
wydatki o kwotg 2.416.456,00 zl. , zmniejszono limit wydatk6w w roku 2021 na zadaniu pn.

,,Budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szk6l Nr 8" o kwotg 300.000,00 zl celem
przesuniEcia na zadanie ,,Wzmocnienie i wykorzystanie potencjalu endogenicznego
Wloclawka poptzez turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie Zalev,ru Wloclawskiego".
Pozostawiona kwota na zadaniu pozwoli na przygotowanie terenu pod realizacjg robot
budowlarrych.L4czna kwota naklad6w finansowych ulegla zmianie i wynosi 10.534.865,00 zl.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 202i rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila PrzewodniczEca Komisii radna Katarzyna Zargbska.

Takae uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2021-2035 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoiu i

Promocii Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

W dyskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dgbczyiski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- Skarbnik Miasta Honorata Baranowska
- ZastEpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- radny Janusz Dgbczynski (Ad Vocem)
- Zastgpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem)
- Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski
- Skarbnik Miasta Honorata Baranowska

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. proiekty uchwai.



Glosowano w sprawie:

Uchwaiy zmieniaj4cej uchwalE w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na202l rok.

Wvniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fQ SIf : 8, BRAK G{-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

ZA (15\

.lacek Bulawa, .loanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr
Kowaf, Krystian N,uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,
Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwolinski

WSTRZYMUJq Srq (8)

Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,.T6zef Mazierski

NIEOBECNI (2)

Krzy sztof Grz4dzi el, Ewa S zczepari ska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zn'rieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowei na

lata2021-2035.

Wvniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 8, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA 0s)

.Tacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian \,uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymanska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Kataruyna Zargbska,
Janusz Ziotkowski, Piotr Zwoliriski

wsrRZYMU.rE SrE (8)



Piotr Czamecki, .lanusz Dgbczlnski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI (2)

Krzysztof Grzqdziel, Ewa S zczepariska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miastaw zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

Interpelacje do Prez),denta Miasta podczas obrad XXXIII sesji Rady Miasta skierowali:

- radny .lanusz Dgbczyfski,
- radna Mariola Gawlowska,
- radny Andrzej Golgbieski,
- radna Agnieszka .lura - Walczak,
- radny Piotr Kowal,
- radny Arkadiusz Piasecki.

Ad.6
Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowalo 2e w drugiej

polowie miesi4ca maja planuje obrady kolejnej sesji Rady Miasta.

Ad.7
Zakortczenie obrad

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw

Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XXXIII sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyty sig w

dniu 1l maia 2021 roku.

ednicz{y Rady MiaTta

JL".,4^
radny Stanislaw Wawrzonkoski



Przygotorval(a): .lolanta Skladanowska
Glowny Spec.jal ista ds.

obslugi Rady Miasta

Przygotowano pzy pomocy programu esesja.pl
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Bulawa J acek (obecny)
Cza rnecki Piotr (obecny)
Dgbczyfiski Janusz (obecny)
Gawtowska Mariola (obecny)
Golgbieski Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (nieobecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
Hupato Jaroslaw (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Stanislaw (obecny)
Lewandowski Zbigniew (obecny)
l*uczak Krystian (obecny)
Mazierski Jozef (obecny)
Muszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowska Elzbieta (obecny)

Szczepanska Ewa (nieobecny)
Szymanska Malg orzala (obecny)
Tobjasz Daniel (obecny)
Wawrzonkoski Stanistaw (obecnY)

Zarqbska Kata rzyna (obecny)

Ziolkowski Janusz (obecny)
Zwolinski Piotr (obecny)
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